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Till Kommunfullmäktige i Mark 

 

Motion om en strategi för att få bukt med stigande sjuktal 

De senaste åren har sjuktalen i den kommunala organisationen stigit år för år. Vi ser med stor 

oro på detta av flera skäl. För den enskilde är det en tragedi att bli sjukskriven. Livet stoppas 

upp, självförtroendet får sig en törn, ekonomin försämras och det kan ta tid att komma tillbaka 

till arbetsplatsen. Alla kommer inte heller tillbaka. För Marks kommun som organisation är en 

sjukskrivning ett tapp av kompetens. Ofta innebär också en sjukskriven kollega att de som 

finns kvar på arbetsplatsen får dra ett tyngre lass. Det är inte alltid en vikarie sätts in. 

En sjukskrivning drabbar alltså både personen själv, men också hela organisationen. Vi får till 

exempel signaler om att en sjukskrivning ofta följs av fler på samma enhet. Det är avgörande 

för hur kommunen klarar att leverera välfärdstjänster till Markborna att det finns kompetent 

personal på plats för att utföra arbetet. Därför är det ett stort bekymmer att sjukskrivningarna 

ökar. 

Vi tror inte att det endast finns en lösning på problemet, snarare är det troligen många faktorer 

som måste samverka om trenden ska kunna vändas. Därför behövs en sammanhållen strategi 

som tar ett helhetsgrepp på frågan. 

Förslag 

Kommunfullmäktige beslutar att arbeta fram en strategi för hur kommunen ska 

arbeta för att sjuktalen ska minska. Arbetet bör ske i nära samarbete med de fackliga 

organisationerna. 
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